



# The English Association of Asia

Address: 2/F, On Lee Building, 545 Nathan Road, Yau Ma Tei, Kowloon, Hong Kong

Telephone: 2493 7971 Fax: 2787 0875 Email: [eea.edu.hk@gmail.com](mailto:eea.edu.hk@gmail.com)

Website: <http://www.eaa.edu.hk>

填寫本表格前，

請先參閱「重要事項」。

Please read the 'Important Notes'

before completing this Form.

## 上訴成績申請表

### APPLICATION FOR APPEALING AGAINST RESULTS

參賽者個人資料 STUDENT PERSONAL PARTICULARS	
Name 姓名	英文 (English)
	中文 (Chinese)
Admission Form No. 准考證編號	
Phone No. 電話號碼	手提 (Mobile Phone)
	住宅 (Home)
E-mail Address 電郵地址	

上訴資料 INFORMATION OF APPEAL AGAINST RESULTS	
Contest Name 比賽名稱	<input type="checkbox"/> 2016-17 Asian English Usage Contest(Heat Event) 2016-17 年亞洲英文大賽 (初賽) <input type="checkbox"/> 2016-17 Asian English Usage Contest(Final Event) 2016-17 年亞洲英文大賽 (決賽) <input type="checkbox"/> 2017 Canadian English Writing Invitational Contest 2017 年加拿大英文寫作邀請大賽
Award acquired 在該比賽中所得成績	<input type="checkbox"/> Gold Award <input type="checkbox"/> Silver Award <input type="checkbox"/> Bronze Award <input type="checkbox"/> Not Awarded 金獎                      銀獎                      銅獎                      沒有獲獎

費用 PAYMENT
茲連同本表格繳交每項比賽港幣一百元*支票/銀行本票，號碼為_____，抬頭人為「EAA」，作為比賽成績上訴之行政費用。本人明白及同意上述費用概不退還，除非在調查中發現有錯誤，而且參賽者獲頒發更佳成績。
I have enclosed with this request a *cheque/bank cashier order No. _____ of HK\$100 made payable to "EAA" to cover the administrative costs. I understand that the fee will not be refunded unless there is an error or inconsistency found and the Association decides to award a more favourable result to the contestant.

Signature of Contestant/Parent \_\_\_\_\_  
參賽者/家長簽署

Date \_\_\_\_\_  
日期

## 重要事項

### IMPORTANT NOTES

1. The personal data provided on this form will be used for administrative purposes. Failure to provide complete and accurate information may affect the provision of administrative services to you. The Association will keep the personal data provided confidential but may need to disclose it to appropriate personnel or parties. You have the right to request access to and correction of your personal data. If you wish to do so, please contact us.

你在此表格所提供的個人資料會用作本會查閱成績時的行政管理用途。若你未能提供完整及準確的資料，可能無法提供你所要求行政管理服務。本會會將你所提供的資料保密，但亦可能將資料交予比賽有關人員或機構。你有權查閱及改正你的個人資料，如有需要，請聯絡本會。

2. The Association will review your contest result carefully and check whether there are any administrative errors in the course of determining the awards. However, the organizing committee of the contest has been dismissed after marking the contest papers. Thus, contest papers will not be marked again.

本會將仔細重核你的比賽成績，檢查當中是否涉及行政錯漏。惟因比賽組委會會於評核試卷後已告解散，故將不會重覆批改試卷。

3. Use ONE form for one contest only. Your request must be accompanied by a cheque/bank cashier order of HK\$100 per contest made payable to “EAA” to cover the administrative costs. On the back of the cheque or cashier order, you should write clearly your name, Admission Form number and the name of contest to be appealed. The amount will be fully refunded if errors are found and the Association award a more favourable result to the contestant.

每份表格只可申請上訴一項比賽的成績。參賽者的上訴申請必須連同港幣一百元之支票或銀行本票（抬頭人請寫「EAA」）一併交回本會地址，作為成績上訴之行政費用。同時，請在支票或本票背面清楚寫上參賽者姓名、准考證編號及上訴比賽項目。如本會發現當中涉及錯失，並提升你獲得的獎項，將會退還所有費用。

4. The completed form should reach the Association within 4 weeks after the release of results. The completed form together with a cheque/bank cashier order should be sent to “The English Association of Asia, 2/F, On Lee Building, No.545 Nathan Road, Kowloon.” Acknowledgement of receipt of your form will be sent to you by e-mail. Any late applications will NOT be entertained.

填妥之表格必須於有關比賽成績公布後的第四個星期內，連同支票或銀行本票寄交九龍彌敦道545號安利大廈2樓亞洲英文協會。本會會以電郵回覆收妥表格。逾期申請，恕不受理。

5. Investigation and consideration of your claim takes time. A report will be sent to you by e-mail as soon as possible. The Association will not provide any other information regarding Contest performances. Under no circumstances will the Contest answer script be returned or copied to the contestant concerned.

有關上訴的調查和考慮需時，本會會儘快將結果以電郵通知有關參賽者。此外，本會不會提供任何關於比賽表現的資料。在任何情況下，本會不會將比賽試卷發還或影印給參賽者。